

Dear Parents,

**Trunk-or-Treat is Wednesday, October 27 from 4:30-6:00. Tickets will be sold for \$4.00 a child or \$10.00 for 3 or more kids. This event is only for Maples School Students. Parents or siblings 18 and over must attend with students at the event. Please do not bring siblings who do not attend the school. Parents are more than welcome to stay with their children at the event. Trunk-or-Treat is an event much like Trick or treating. The children will come back to school at 4:30 in their Halloween costumes and bags. They will walk through the teachers parking lot while the teachers hand out treats and goodies from the trunks of their cars. At the end of that walk, each child will receive a pumpkin to decorate.**

Thank you,  
Maples PTA



---

الأهالي الأعزاء,  
ستقوم جمعية الأهالي والمعلمين في مدرسة مايبلز بالحدث *Trunk or Treat* الأربعاء, 27 تشرين الأول ما بين الساعة 4:30-6:00 *Trunk or Treat* وهو مناسبة احتفال هالوين للأطفال. سيتم بيع التذاكر بمبلغ 4.00 دولارات للطفل أو 10 دولارات لثلاثة أطفال أو أكثر. يجب على الوالدين أو الأشقاء البالغين من العمر 18 سنة أو أكثر الالتحاق بالطلاب في هذا الحدث. هذا الاحتفال خاص فقط لطلاب من العمر 11 سنة وأقل ولا يتم بيع التذاكر لأحد من خارج المدرسة.

يعودون الطلاب إلى المدرسة يوم الأربعاء 27 أكتوبر في الساعة 4:30، في الأزياء والحقائب وثياب هالوين. سوف يقوم الأطفال بالمشي في موقف السيارات بين المعلمين في حين يعطي المعلمين الحلوى (candy) للطلاب من صندوق سياراتهم الخاص من الساعة 4:30 حتى 6:00. وبعد الانتهاء سوف يحصل كل طالب وطالبة على اليقطين (pumpkin) لتزيين او للاستعمال الشخصي ويتم الرسوم على الوجه.

الاهالي الذين يرغبون في مشاركة الأولاد مرحب بهم.  
جمعية الأهالي مدرسة مايبلز

**Trunk or Treat Event**  
**Wednesday, Oct 27, 2021 4:30-6:00 pm**

**Only one form is needed per family**  
مطلوب نموذج واحد فقط لكل عائلة

**\$4.00 per child or \$10.00 per family with 3 or more children**  
4.00 دولار لكل طفل أو 10.00 دولار لكل أسرة لديها 3 أطفال أو أكثر

**Student:** \_\_\_\_\_ **Teacher:** \_\_\_\_\_ **Grade:** \_\_\_\_\_  
الطالب اسم المدرس الصف

**Student:** \_\_\_\_\_ **Teacher:** \_\_\_\_\_ **Grade:** \_\_\_\_\_  
الطالب اسم المدرس الصف

**Student:** \_\_\_\_\_ **Teacher:** \_\_\_\_\_ **Grade:** \_\_\_\_\_  
الطالب اسم المدرس الصف

**Student:** \_\_\_\_\_ **Teacher:** \_\_\_\_\_ **Grade:** \_\_\_\_\_  
الطالب اسم المدرس الصف

**Total amount enclosed: \$** \_\_\_\_\_  
المبلغ الإجمالي المرفق